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»سقوط«
بدون مجوز

با این که ساترا هنوز مجوزی برای پخش »سقوط« نداده   
فیلیمو پنجشنبه شب، قسمت اول این سریال را منتشر کرد

آغاز سیزدهمین جشنواره فیلم عمار در حرم شاهچراغ)ع(
جشنوارهایکهاصالترابهمردممیدهد

مراسم افتتاحیه سیزدهمین جشنواره مردمی فیلم 
عمار، در آســتان احمد بن موسی)ع( با یاد شهدای گزارش 2

حادثه تروریســتی حرم شــاهچراغ)ع( و شهدای 
امنیت شامگاه چهارشنبه، ۱۴ دی ماه ۱۴۰۱ برگزار شد. این مراسم 
با قرائت قرآن توســط متین جعفری، فرزند شهید داوود جعفری و 
اجرای محمدرضا شهبازی، مجری برنامه تلویزیونی رخداد آغاز شد.

جای خالی حاج نادر 
 سهیل اسعد، دبیر جشنواره در ابتدای این مراسم ضمن خیرمقدم 
به حاضران گفت:  ای کاش حاج نادر اینجا بود و ما مثل هرســال در 
افتتاحیه جشنواره عمار مستمع کلامش بودیم. رحمت خدا بر او باد.
 به گزارش مهر، وی با اشــاره به روایت امیرالمؤمنین)ع( »3سؤال 
از کجا آمدیم، در کجا هستیم و به ســمت کجا می رویم؟« را حلال 
مشکلات انسان دانست و گفت: من جشنواره را با این 3سؤال معرفی 
می کنم. اســعد ادامه داد: عمار به عنوان دغدغــه بچه های انقلاب 
بعد از فتنه ۸۸ با 3۰ اثر از یک احســاس نیاز شروع شد. هم اکنون 
در جشــنواره عمار هم مردم مبین هســتند و هم مردم مخاطب و 
استفاده کننده تبیین حقیقت هستند. او حرکت مردمی عمار را در 
جهت تلاش برای تحقق لیقوم الناس بالقسط عنوان کرد و افزود: عمار 
سینمای بدون مرز است. این جشنواره مرزها را حذف کرده و همه 
می توانند فعال سینمایی باشند. اسعد ادامه داد: عمار مثل طبیب 
دوار عمل کرده و سینما به ســمت مردم می رود و منتظر نیست تا 
مردم به سینما بروند. علاوه بر آن عمار سینمای آسان و ساده است 
و با یک موبایل در بخش فیلم ما می توان فعال ســینمایی شد. وی 
تأکید کرد: مهم ترین نکته این است که در جشنواره عمار »مردم« 

اصالت دارند.

جبهه انقلاب فقط افراد مذهبی را مخاطب قرار ندهد
ابوالفضل خوش نژاد، داماد شهید ســرایداران هم در این مراسم از 
نیروهای هنرمند جبهه انقلاب درخواســت کرد که تلاش خود را 
چند برابر کنند و گفت: با تمام وجود و بــا اخلاص تمام، ابعاد دین 

اسلام را انتشار دهید.
ابوالفضل خوش نژاد با اشاره به اینکه مخالفان نظام و انقلاب در این 

مدت با تمام توان علیه نظام و امت فعالیت کردند، ادامه داد: از کرامت 
و اخلاق ائمه)ع( محتوا تولید کنید تا مردم متوجه شوند که دین ما 
دین زیبایی است. او درخواست کرد: سازندگان جبهه انقلاب مخاطب 
تولیدکنندگان خود را فقط افراد مذهبی قرار ندهند و تولیدها را به 

رأی عموم مردم بگذارند.

جوایز بخش های مختلف
جوایز برگزیدگان بخش های فیلمنامه، پویانمایی، نماهنگ در حضور 
داوران هادی آرزم، محمد ساسان و محمد سرشار به دست خانواده 
سردار شهید اسلامی نسب از شهدای دفاع مقدس و خانواده شهید 
مجتبی ندیمی از شهدای حادثه تروریســتی شاهچراغ)ع( تقدیم 
برگزیدگان شد. از خانواده مرحوم محمد جعفری، مستندساز جبهه 
انقلاب به دست خانواده شهید حادثه تروریستی شاهچراغ)ع(، شهید 

سرایداران و اسماعیلی به خاطر اثر »قول مادرانه« تقدیر شد.

نشان شهید سیاح طاهری نیز به دســت خانواده شهید محمدرضا 
کشاورز، شهید ۱۵ساله حادثه تروریستی شــاهچراغ)ع( به ستاد 
اکران مردمی گیلان تقدیم شد. در ادامه پس از پذیرایی حضار توسط 
گروه های »همدل علمدار جهاد« که در دوران کرونا برای بیماران و 
کادر درمان آبمیوه طبیعی تهیه می کردند، لباس و حمایل خادمی 
شاهچراغ)ع( توسط فرزند شهید حسنعلی پورعیسی از خدام شهید 
حادثه تروریستی شاهچراغ)ع( به پدر شــهید عجمیان از شهدای 

مدافع امنیت تقدیم شد.
  آثار جشنواره نیز از ۱۵ تا 2۱دی در سینما فلسطین تهران به نمایش 
درمی آیند. همچنین همانند دوره پیشین، علاقه مندان می توانند 
با مراجعه به ســایت عماریار AmmarYar.ir به صورت مجازی به 
تماشای آثار این دوره از جشنواره بنشینند. آیین اختتامیه جشنواره 
»عمار« نیــز 22دی با تقدیــر از برگزیدگان بخش های مســابقه 

»مستند« و »فیلم داستانی« برگزار می شود.

ملاقات در وقت اضافه
مدیریت سینما برای برگزاری جشنواره ای پربار و 

رسیدن فیلم های مهم، زمان می خرد

اگر فیلم های به نمایش درآمده در چهلمین جشنواره فیلم  فجر را محصول دولت دوازدهم بدانیم، آنچه در جشنواره 1
امســال به نمایش درخواهد آمد، نتیجه تدبیر و سیاست مدیران 
سینمایی دولت سیزدهم است؛ دولتی که سال گذشته صرفا متولی 
اجرای جشنواره بود و جشنواره امسال را باید در کارنامه مدیریتی اش 
ثبت کرد. خوب یا بد، درخشان یا ضعیف این فیلم ها و این جشنواره 
محصول دولت سیزدهم است و نمی توان آن را منتسب به مدیران 
سابق کرد. نگاهی به فهرســت گزینه های حضور در جشنواره )که 
به دلیل سکوت دبیرخانه و روابط عمومی جشنواره در مورد اسامی 
فیلم هــا همچنــان در حد گزینــه باقــی مانده اند( و براســاس 
گمانه زنی های صورت گرفته، باید منتظر جشنواره ای با حضور غالب 
فیلمسازان جوان باشیم. فجر همیشه ســکوی پرتاب فیلمسازان 
جوان بوده و بســیاری از نــام آوران امروز ســینمای ایران هنگام 
نخستین حضورشــان در جشنواره، فیلمســازان گمنامی بودند. 
مثال ها فراوان است و ذکر مصادیق خارج از حوصله این یادداشت 

است .
اعلام دبیرخانه جشــنواره مبنی بر تعویق اعلام اســامی  فیلم های پذیرفته شده در بخش مسابقه، پیامی آشکار دارد. 2
جشنواره فجر برای رسیدن فیلم های مهمش صبر می کند و زمان 
می خرد؛ جشنواره ای که امســال با کمترین میزان اطلاع رسانی 
رسمی، بیشتر سیاست صبر و سکوت را در پیش گرفته است. تأکید 
دبیرخانه جشنواره بر اینکه »شرایط کشور در ماه های گذشته، روند 
تولید آثار ســینمایی را با تأخیر همراه کرده« هم نشانه ای است بر 
درک شرایط حاکم بر تولیدات ســینمایی و تلاش برای برگزاری 
جشــنواره ای که در حد مقدور و ممکن همه تولیدات مهم در آن 
حاضر باشند؛ جشنواره ای که برای مدیریت سینما، به همان دلیلی 
که در بند اول یادداشت آمد اهمیتی ویژه دارد و در سطحی فراتر، 
برپایی باشــکوه فجر چهل و یکــم می تواند اهمیتــی مضاعف و 

استراتژیک داشته باشد.
در متن خبر دبیرخانه جشنواره به موضوع نرسیدن نسخه  نهایی برخی فیلم ها به دست هیأت انتخاب اشاره شده که 3
مبهم و عجیب است. این روال جشنواره فجر در همه این سال ها بوده 
که بسیاری از فیلم های متقاضی حضور در آن براساس آنچه موجود 
است و هنوز نهایی نشده، مورد بازبینی هیأت انتخاب قرار گیرند. در 
تاریخ جشنوار،  فیلمی داشته ایم که عواملش در روز شروع فستیوال 
هم هنوز در حال فیلمبرداری بوده اند و درنهایت هم فیلم به روزهای 
آخر فجر رســیده و حتی جایزه هم برده اســت.  بنابراین تأکید بر 
نرسیدن نسخه نهایی با توجه به پیشینه فیلم فجر، عجیب به نظر 

می رسد.
چهل ویکمین جشــنواره فیلم فجر کمتر از یک ماه دیگر  آغاز می شود. دقیقا 2۵روز دیگر جشنواره آغاز می شود و ما 4
هنوز تصویر روشــنی از آنچه قرار است در فجر چهل ویکم ببینیم، 
نداریم. این تصویر گنگ و مبهم هم یکی از ویژگی های جشــنواره 
امسال اســت؛ جشــنواره ای که مدیران برایش زمان می خرند تا 
مشــخص شــود تعدادی از مهم ترین اتفاقات فجر قرار اســت با 
فیلم هایی رخ دهد که هنوز نرســیده اند؛ ملاقــات در وقت اضافه 
کلید واژه فجر چهل و یکم در روزهایی است که با شتاب می گذرند و 
تا چشــم بر هم بگذاریم، به موعد برپایی مهم ترین ضیافت سالانه 
سینمای ایران می رسیم. فرصت کوتاه است و مسیر پر دست انداز و 
فعلا تدبیر در صبر و سکوت خلاصه شده و قصه های فجر چهل ویکم 

هنوز شروع نشده است.

افتتاح جشنواره سردار دل ها
چهارمین دوره جشنواره سراسری تئاتر سردار آسمانی 
با حضور هنرمندان و مسئولان بر مزار شهید سلیمانی 
آغاز به کار کرد. به گزارش ستاد خبری جشنواره سردار 
آسمانی، چهارمین دوره جشنواره سراسری تئاتر سردار 
آسمانی ۱۴ دی ماه به دبیری محمد  کاظم تبار و جمعی 
دیگــر از هنرمنــدان تئاتر کشــورمان ازجمله کورش 
زارعی، دبیر چهل و یکمین جشنواره تئاتر فجر، محمد 
حبیبی، رئیس انجمن تئاتر انقلاب و دفاع مقدس، حمید 
نیلی، مدیر تماشاخانه ایرانشهر، کاظم نظری، مدیرکل 
هنرهای نمایشی، محمدیاشــار نادری، انوش معظمی، 
توحید معصومی، اعظم بروجردی، محســن سلیمانی 
فارسانی و جمعی از مردم و هنرمندان تئاتر بر مزار سردار 
شهید سلیمانی در آرامستان شهدای کرمان آغاز به کار 
کرد. در این مراسم، محمد کاظم تبار، دبیر جشنواره با 
اشاره به اینکه نزدیک به ۶۰ فیلم از اقصی نقاط کشور به 
دبیرخانه جشنواره واصل شــد، توضیح داد: وجه تمایز 
این جشنواره با سایر جشنواره ها در  مقیاس گستردگی 
آن در سراسر کشور اســت؛ به طوری که 3۰ اثر کیفی از 
23 شهرستان کشــور ازجمله گرگان، زاهدان، رودسر، 
بوشهر و... به جشنواره ارسال شده و همین 23 شهرستان 
کشور میزبان چهارمین جشنواره سردار هستند. وی با 
اشاره به اینکه در تلاش برای بین المللی کردن جشنواره 
هستند، گفت: این جشــنواره با آغاز اجراهای نمایش 
»پارکاب« به کارگردانی امیر حسینی از شهر قدس در 
هرات افغانستان شروع شده و امید است که در دوره های 
بعد در گستره کشورهای جهان اسلام و جبهه مقاومت 

برگزار شود.

گیشه

سینمای جهان

یادداشت

تئاتر

25 روز مانده

 تعویق اعلام اسامی فیلم های
حاضر در بخش سودای سیمرغ 

دبیرخانه چهل ویکمین جشــنواره بین المللی فیلم فجر از 
تعویق در اعلام اسامی فیلم های بخش سودای سیمرغ این 
دوره از جشــنواره خبر داد. درحالی که براســاس گاه شمار 
مندرج در فراخوان این دوره از جشنواره، قرار بود پنجشنبه 
۱۵ دی ماه اســامی فیلم های بخش رقابتی سودای سیمرغ 
جشــنواره اعلام شــود، این امر به تعویق افتــاد. دبیرخانه 
جشــنواره چهل ویکم در این رابطه اعلام کــرد: با توجه به 
شرایط کشور در ماه های گذشته که روند تولید آثار سینمایی 
را با تأخیر همراه کرد، بنابر درخواست برخی از صاحبان آثار، 
مبنی بر اختصاص زمان بیشــتر جهت تحویل نسخه نهایی 
فیلم، با موافقت دبیر جشنواره این زمان تمدید شد. با پایان 
کار هیأت انتخاب جشنواره، اسامی اعضای این هیأت همراه 

فیلم های بخش سودای سیمرغ اعلام خواهد شد.

سعید مروتی؛ روزنامه نگار

 »آواتار: راه آب«
پرفروش ترین فیلم  2۰2۰

فیلــم »آواتــار: راه آب« با 
پیشی گرفتن از »تاپ گان 
ماوریک« در گیشه جهانی، 
عنــوان پرفروش ترین فیلم 
اکران شــده در سال 2۰22 
را از آن خود کرد. به گزارش 
هالیوود ریپورتر، ســاخته 
جیمز کامرون تا روز جمعه 

۱۶دی ماه، ۴۵۴میلیون دلار در آمریــکا و بیش از یک میلیارد 
دلار در دیگر کشورها فروخته تا مجموع فروش جهانی این فیلم 
علمی-تخیلی به ۱.۵۱ میلیارد دلار برسد. این فیلم هم اکنون در 
رتبه دهم پرفروش ترین فیلم های تاریخ سینما قرار دارد و پس از 
»مرد عنکبوتی: بازگشت به خانه« )با فروش ۱.۹۱۶ میلیارد دلار( 
در رتبه دوم موفق ترین فیلم های ســینمایی از آغاز همه گیری 
کرونا تاکنون واقع شده است.فیلم »تاپ گان: ماوریک« نیز که 
اکران خود را در ماه مه 2۰22 آغاز کــرده بود در نهایت فروش 

۱.۴۹ میلیارد دلاری را در گیشه جهانی رقم زده بود.
زمانی که فیلم پرهزینه آواتار: راه آب اکــران خود را آغاز کرد، 
بســیاری بر این باور بودند که فروش آغازیــن این فیلم کمتر 
از انتظارات اســت، اما این فیلم به ســرعت به روند موفق خود 
در گیشــه بازگشــت. جیمز کامرون طی 2۵ســال گذشــته 
2فیلم »تایتانیک« و پــس از آن »آواتار« را به صدر فهرســت 
پرفروش ترین فیلم های تاریخ سینما رسانده است.« آواتار: راه 
آب« یکی از پرهزینه ترین فیلم های ساخته شده تمام ادوار است 
و خود کامرون پیش از این عنوان کرده بود برای اینکه این فیلم 
را یک موفقیت تجاری توصیف کنیم باید حداقل 2میلیارد دلار 

در گیشه بفروشد. 

افتتاحیه رؤیایی فیلم تازه » کریگ«

فیلم »گلس آنین: یک چاقوکشــی اســرارآمیز« که رایان 
جانســون نویســنده و کارگردان آن بوده، به سومین فیلم 

پربیننده تاریخ نتفلیکس در ۱۰ روز اول اکرانش بدل شد.
این فیلم از 2۶ دســامبر به نمایش درآمده و ظرف ۱۰ روز 
۱2۷میلیون ســاعت تماشا را ثبت کرده اســت. این دنباله 
که دنیل کریگ بار دیگر بازیگر اصلی آن اســت، در روز اول 
نمایشش که روز کریسمس بود، ۸2.۱میلیون ساعت تماشا 
داشت و پس از ۱۰روز با 2۰۹.۴ میلیون ساعت تماشا پس 
از »اعلان قرمز« با 3۶۴.۰2 میلیون ســاعت و »بالا را نگاه 

نکنید« با 3۵۹.۷۹ میلیون ساعت بیننده قرار گرفته است.
 اینطور که مهر به نقل از ورایتی روایت کرده گلس آنین اکنون 
در فهرســت پربیننده ترین فیلم های تاریخ نتفلیکس در ماه 
نخست نمایش در رده دهم ایستاده، اما با توجه به اینکه تنها 
۱۰روز از نمایشــش می گذرد، انتظار می رود در این فهرست 
بالاتر بیاید.  گلس آنین دنباله ای بر »چاقوها بیرون« محصول 
2۰۱۹ اســت و دنیل کریــگ در آن بار دیگر نقــش کارآگاه 
چیره دست، بنوا بلانک را ایفا می کند که درگیر پرونده جدیدی 
شده اســت. ادوارد نورتون، ایتن هاوک، جنل مونی، کاترین 
هان، لسلی اودم جونیور، جسیکا هنویک، مدلین کلاین، کیت 

هادسن و دیو باتیستا دیگر بازیگران فیلم هستند.  

روایت سینمایی از زندگی»دهداری«
مهدی مطهــر از تلاش برای 
ســاخت یک فیلم سینمایی 
دربــاره پرویــز دهــداری 
ســرمربی فقید تیــم ملی 

فوتبال ایران خبر داد.
این تهیه کننده کــه عمدتا 
سابقه ســاخت آثار مســتند را دارد و پس از تهیه کنندگی فیلم 
سینمایی »آگوست« و حضور در فیلم سینمایی »منصور« به عنوان 
مجری طرح، حالا سراغ سومین تجربه سینمایی خود رفته است 
و در گفت وگو با مهر درباره تازه ترین فیلم سینمایی که در دست 
دارد، گفت: این روزها مشــغول فراهم آوردن مقدمات ســاخت 
یک فیلم سینمایی درباره پرویز دهداری سرمربی فقید تیم ملی 
هستیم که نتیجه 2 سال پژوهش و تحقیق مداوم است و هم اکنون 
در مرحله فیلمنامه قرار دارد. نکته مهم درباره این اثر تلاش برای 
روایت زندگی دهداری به عنوان یک بازیکن فوتبال و سرمربی تیم 

ملی و یک الگوی ورزشی و اخلاقی در ورزش ایران است.

مستند 

ســاترا هنوز مجوزی برای پخش »سقوط« صادر نکرده اما 
این سریال پخش خود را از پلتفرم آغاز کرده است. این در 
حالی است که شنیده شده سریال بی گناه و یا پدرخوانده هم 
مجوزی ندارند اما از پلتفرم ها پخش می شوند. به نظر می رسد ساترا تلاش دارد تعاملی با پلتفرم ها داشته 
باشد تا مشکل سریال ها ازجمله »سقوط« هم حل شــود. هر چند اگر قانون را لحاظ کنیم پخش بدون 

مجوز، یک نوع تخلف محسوب می شود. 

فهیمه پناه آذرگزارش۱
روزنامه نگار

آغاز حواشی یک سریال 

»سقوط« در سکوت خبری ساخته شد اما حواشی 
یکی از بازیگرانش باعث شد نام این سریال بر سر 
زبان ها بیفتد. درباره پخش و عدم پخش ســریال 
ســقوط صحبت هایی مطرح شــد و خبر بدون 
مجوز ساخته  شدنش هم یک حاشیه دیگر برایش 

ایجاد کرد.
 با این حال قســمت اول این ســریال در پلتفرم 
نمایش داده شــد؛ پیمان جبلــی رئیس صدا و 
سیما همزمان با پخش این سریال از پلتفرم گفته  
»برنامه هایی که از قبل ساخته شده  و هزینه هایی 
برای آنها صرف شده است،  در اختیار سازمان صدا 
و سیما قرار دارد و نه افرادی که در این برنامه ها در 
قالب های مختلف ایفای نقش کرده اند. متناسب 
با نوع شخصیت، موضع گیری های آنها و همچنین 
نقش و تأثیری که داشتند در راستای کار تولیدی 
تصمیماتی اتخاذ می شــود. هدف ما بر این است 
که از کارهای تولیدشــده حداکثر اســتفاده را 
داشته باشیم. البته در ادامه مسیر و تداوم فعالیت 
چهره هــای تلویزیونی و ســایر عوامل حتما این 

ملاک و معیارها را درنظر خواهیم گرفت.« 
 ســریال  بــدون مجــوز ســقوط در حالــی
پنجشنبه شب گذشــته پخش نخستین قسمت 
خود را آغاز کرد که پیگیری ها از ســاترا نشــان 
می دهد که این سریال به همراه 2اثر دیگر از شبکه 

نمایش خانگی، هنوز مجوز ندارند. 

اختلاف نظرهایی که وجود دارد
»ســقوط« محصول تیم 3نفره محمدحســین 

مهدویان، محمدرضا منصوری و سجاد پهلوان زاده،   
یک درام اجتماعی با موضوع امنیتی اســت. خط 
داستانی سقوط در قســمت اول تا حد زیادی لو 
می رود؛ اینکــه یک جوان کــرد را جذب داعش 
می کنند. حمید فرخ نژاد، عباس جمشــیدی فر، 
وحید آقاپور، پدرام شــریفی، الناز ملک، ســجاد 
بابایی، ابتســام بغلانی، امین میری و... بازیگران 

این سریالند. 
در تیتراژ پایانی نام فرخ نژاد در رأس بازیگران آمده 
و لابد در قســمت های بعد وارد سریال می شود 
تا جوان کرد را از شــر داعش نجات دهد. به نظر 
می رسد رئیس صدا و سیما به شکل غیرمستقیم 
نظر خود را عنوان کرده و شاید اختلاف نظرهایی نیز 
در پخش این سریال وجود دارد اما جبلی تصمیم 
نهایی را بــرای پخش یا عدم پخش این ســریال 

گرفته است. 
وی در گفت وگویی با اشــاره به مالکیت رســانه 
ملی بر آثار تولیدی می گویــد: »برنامه هایی که 
از قبل تهیه شــده  و هزینه هایی برای آنها صرف 
شده، در اختیار ســازمان قرار دارد نه افرادی که 
 در ایــن برنامه هــا در قالب های مختلــف ایفای

 نقش کرده اند.«
 وی که صحبت هایش همزمان با پخش ســریال 
سقوط منتشر شده، درباره همکاری با هنرمندان 
و حواشی اي که در اتفاقات اخیر به وجود آمده به 
این نکته اشاره می کند که هنرمندانی که این روزها 
کار می کنند و به آنها هجمه وارد است و یا آن دسته 
از هنرمندانی که از هراس این هجمه ها به میدان 

نمی آیند را درک می کنیم.« 
وی همچنین در پاسخ به سؤالی درباره سرنوشت 
ســریال هایی که بازیگران آن بــا جریانات اخیر 
همراهی کرده اند به تســنیم توضیــح می دهد: 
»برنامه هایی که از قبل ساخته شده  و هزینه هایی 
نیز برای آنها صرف شده است؛ در اختیار سازمان 
صدا و ســیما قــرار دارد و نه افرادی کــه در این 
برنامه ها در قالب های مختلف ایفای نقش کرده اند. 
متناسب با نوع شخصیت، موضع گیری های آنها و 

همچنین نقش و تأثیری که داشــتند در راستای 
کار تولیدی تصمیماتی اتخاذ می شــود؛ هدف ما   
این است که از کارهای تولید شده حداکثر استفاده 
را داشته باشیم. البته در ادامه مسیر و تداوم فعالیت 
چهره های تلویزیونی و سایر عوامل حتما این ملاک 

و معیارها را درنظر خواهیم گرفت.« 
جبلی تأکید می کند: »تلاش  می کنیم که کمیت 
و کیفیت تولیدات رسانه ملی متناسب با اقتضائات 
فرهنگی جامعه باشد، امیدواریم بتوانیم در رقابت 
نابرابر با سایر رسانه ها که فرهنگ ما را هدف قرار 

داده اند موفق باشیم.« 
شــاید موضع جبلی بر تولیدات صدا و سیماست 
اما از آنجا که ســاترا هم در دســت سازمان است 
صحبت های رئیس رســانه ملی درباره شــبکه 

نمایش خانگی هــم تأثیرگذار اســت. حالا باید 
دید از قســمت دوم این ســریال چه تصمیمی 
برای ســقوط بدون مجوز گرفته می شود؟ به نظر 
تلاش ســاترا هم بر این است که بیشترین تعامل 
را با پلتفرم ها و ســازندگان ســریال های نمایش 
 خانگی داشته باشد؛ ســریال هایی که این روزها 
فــق  طــب مو ب مخا ر جــذ نســتند د ا  تو

عمل کنند.   

2 نماینده ارشاد  که معرفی نشده اند
قرار بود در جلســات ســاترا 2 نماینده از وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی هم حضور داشته باشند؛ 
شنیده ها حاکی از آن است که هنوز وزارت ارشاد 

نماینده ای را معرفی نکرده است.

معاون ساترا: هنوز مجوزی صادر نشده
محمدصادق افراسیابی، معاون کاربران و تنظیم گری اجتماعی سازمان تنظیم مقررات صوت 
و تصویر فراگیر در فضای مجازی این نکته را تأیید کرد که درخصوص ســریال های بی گناه و 
پدرخوانده با پلتفرم ها برای اصلاح سریال مکاتبه شده است و درخصوص سریال سقوط با وجود 
بحث در شورای صدور مجوز ساترا با حضور اعضای حقیقی و حقوقی هنوز مجوز صادر نشده است. 
ساترا پیگیر اعمال اصلاحاتی در سریال های یادشده بوده است که به دلیل عدم اعمال اصلاحات 
یادشده این دو سریال موفق به اخذ مجوز نشدند. با توجه به صحبت های افراسیابی به نظر می رسد 
اختلاف نظرهایی درباره پخش یا  پخش  نشدن سریال وجود دارد. با این حال این سریال در شورای 
صدور مجوز ساترا با اعضای حقیقی و حقوقی، هنوز مجوزی نگرفته است. پیش تر  هم عنوان شده 
بود که سریال بدون مجوز تولید ساخته شده و عوامل آن پیگیر گرفتن مجوز بوده اند.  »یک قصه 
امنیتی درباره داعش« این صحبت هایی است که از سوی ساترا آمده؛ سازمانی که حالا یکی از 

بخش های زیرنظر رسانه ملی شده است.  

مکث

عمار، جایگزین جشنواره هایی شود که فقط نام انقلاب را یدک می کشند 
 طاهره ولی پور، برگزیده فانوس بخش فیلمنامه نویسی با اثر »چهار زبر« با بیان اینکه افتخار می کند به جایزه ای که از جشنواره 
عمار گرفته است، عنوان کرد: برای مردم 2خبر دارم؛ اول اینکه بعد از یک سال از شبکه2 نخستین سریال درخصوص 1۰روز آخر 
زندگی حاج قاسم سلیمانی پخش خواهد شد که بنده نویسنده آن بودم و خبر دوم این است که در حال نوشتن سریالی درخصوص 
شهدای شاهچراغ)ع( هستم. وی گفت: آرزو دارم که یک روز جشنواره مردمی عمار جایگزین همه جشنواره ها و فستیوال هایی 

شود که فقط نامی از انقلاب را یدک می کشند.

مکث
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